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Prezydent Miasta Wloclawka

dr Marek Wojtkowski

Szanowny Panie Prezydencie,

Zwracam sig z proSb4 o informacjg ile metr6w dr6g w mieScie wymaga pilnej naprawy

proszg o konkretne nazwy ulic i ile metr6w nawierzchni wymaga naprawy.

Kiedy ubytki te zostan4 naprawione tak aby bezpieczeristwo kierowc6w zostalo

zdecydowanie poprawione.

Bardzo proszg o zabezpieczerie Srodk6w na remonty i naprawg stanu nawierzchni w

NaszymmieScie. . r . ,


